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Zápis ze 17. jednání Exekutivy ČSH 

Praha, 29. 6. 2017 

 
Přítomni: R. Bendl, L. Šrámková, V. Haber, J. Žďárský, V. Simu,  

M. Duda (od 12:10 – 14:00) 

                              

Hosté: J. Sviták, J. Konečný 
 

Omluveni:   T. Augustýn, J. Bělka, R. Miček 
 

Místo konání:       ČSH, nová zasedací místnost 
 

 

Trvání jednání: Zahájení v 11:30 hod. – ukončení 16:00 hod. 

 

 

Program jednání: 

1) Program jednání     (RBE) 

2) Výsledky hlasování per-rollam   (RBE) 

3) Kontrola plnění úkolů    (RBE) 

4) Projekt TCM/RHC – informace  (VHA,TAU, RBE) 

5) Dotace 2017 – stav    (RBE) 

6) Informace z jednotlivých komisí  (všichni) 

7) Důležité informace prezidenta ČSH  (RBE) 

8) Různé 
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1.) Program jednání 

Prezident ČSH seznámil členy Exekutivy s agendou jednání. 

 

2.) Výsledky hlasování per-rollam  

a) Schválení RHC v Novém Veselí a Frýdku-Místku. 
7 x PRO návrh, 2 x PROTI. Návrh byl přijat. 

 

b) Schválení úpravy pravidel žákovských soutěží pro nový ročník. 

6x PRO návrh, 1x PROTI návrhu, 1 x ZDRŽEL se. Návrh byl přijat. 

 

c) Schválení přidělení „malých TCM“ klubům Frýdek- Místek ( D. Valo), Zlín (L. Černá), Most 

(P. Sabadka). 8 x PRO návrh. Návrh byl přijat. 

Exekutiva potvrdila hlasováním všechna 3 rozhodnutí učiněná per-rollam. 

  

3.) Kontrola plnění úkolů 

- 27. 6. bylo přes datovou schránku podáno daňové přiznání ČSH včetně výsledovky, rozvahy 

a dalších příloh.  

- Je nezbytně nutné schválit výsledky hospodaření ze strany Rady; aktuálně Rada formou 

per-rollam řeší schválení Výroční zprávy ČSH, která všechny potřebné dokumenty obsahuje. 

Výroční zpráva musí být uložena do IS MŠMT vždy nejpozději do konce června a je nutnou 

podmínkou pro podávání žádostí o dotace. 

- Rozpočet ČSH vychází z plánu příjmů dotačních prostředků na tento rok potvrzeného v 

únoru a je průběžně aktualizován na základě aktuálního stavu v oblasti státních dotací,  který 

se však s ohledem na krizovou situaci ve financování sportovních svazů ze strany MŠMT 

v posledních týdnech velmi často mění (viz níže bod 5). 

 

4.) Projekt TCM/RHC – informace 

Prezident ČSH informoval Exekutivu o závěrech a aktuálním stavu v projektu TCM/RHC.  

L. Šrámková detailně seznámila členy Exekutivy se všemi zájemci o pozici vedoucího RHC a 

pozici Projektový manažer pro mládež a speciální projekty. 

V průběhu týdne 3.-7.7.budou zaslány všem RHC a TCM (trojstranné, resp. čtyřstranné) 

finální verze smluv k podpisu. 

 

Závěr L. Šrámková do 7. 7. zašle klubům RHC a TCM smlouvy k podpisu. 
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5.) Dotace 2017 – stav 
 

 
 

- Do 7. 7., dle aktuální výzvy MŠMT podá ČSH ve 2. kole žádost, která byla vypsána novým 

ministrem školství, mládeže a tělovýchovy. Žádost je podávána bez spoluúčasti. Cílem je 

získat prostředky v objemu, které odpovídají potvrzenému očekávání z února 2017, včetně 

částky na podporu ženských kolektivních sportů. Konečná částka dotačních prostředků 

z dotačního programu V. MŠMT by měla být podle posledních zpráv známa během srpna. 

Pozdější přidělení prostředků by si vyžádal zásadní opatření ze strany ČSH. 

- Na dotaz V. Simu vysvětlil R. Bendl společný postup jednotlivých sportovních svazů 

v podávání dotačních žádostí v programu V. MŠMT a popsal události z jednotlivých jednání, 

která v této věci v uplynulých dvou měsících probíhala. 

- Z avizovaných 6 miliard pro sport je v aktuálním plánu MŠMT alokováno v rámci všech titulů 

3,7 mld plus cca 1 miliarda na investice, zbytek alokace není znám.  

 

  

6.) Informace z jednotlivých komisí 
 

Reprezentační komise (V. Haber) 

V. Haber seznámil Exekutivu s výsledky jednání RKŽ, kde bylo, na žádost Exekutivy, 

projednáno další setrvání trenéra juniorské reprezentace O. Václavka. Závěr jednání byl 

identický s výstupem RKŽ ze dne 24. 4. 2017. RKŽ konstatuje, že O. Václavek se řídí 

doporučením RKŽ a že z jeho strany došlo ke zkvalitnění komunikace s trenéry RD ženské 

složky a také, že trenér O. Václavek zaslal v souladu s výstupy ŘKŽ všem členům ŘKŽ detailní 

program VT, včetně obsahu a náplně jednotlivých tréninků. 

 

Exekutiva hlasovala pro odvolání O. Václavka z pozice hlavního trenéra. 

PRO návrh: 3, PROTI návrhu: 2 ZDRŽEL SE: 0 

Vzhledem k dalšímu reprezentačnímu srazu juniorek koncem září byl předseda RK požádán o 

návrh řešení pozice hlavního trenéra. 

 

Vl.Haber a J.Žďárský potvrdili nastavení systému pro řešení žádostí o statut VJ (výjimečný 

jedinec, ostaršení) – proces zajišťuje SK ČSH, v případě reprezentantů  je zásadní vyjádření 

RK ČSH. 

 

Komise rozhodčích (V. Simu) 

Předseda Komise rozhodčích informoval členy Exekutivy o seminářích rozhodčích.  

 

Předložil členům Exekutivy Listinu rozhodčích, kterou Exekutiva jednohlasně schválila.  

PRO návrh: 5, PROTI návrhu: 0 

 

Informoval o změně v Zásadách licencování rozhodčích u licence A, týkající se fyzických testů 
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rozhodčích, kdy ve výjimečných případech, pokud rozhodčí v minulosti řídil nejvyšší soutěž, 

může být rozhodnutím předsedy KR, udělena výjimka.  

 

Informoval o změně v návratnosti vzdělávacích poplatků u rozhodčích, kdy rozhodčí, který se 

neúčastní semináře v jeho celém rozsahu (po celou dobu jeho trvání), nemůže požadovat 

snížení vzdělávacího poplatku. 

Tyto zásady byly Exekutivou schváleny PRO návrh: 5, PROTI návrhu: 0 

 

V. Simu informoval o úspěšném absolvování semináře EHF v Maďarsku a získání licence 

rozhodčí  -  Michael Haramul a Pavel Blanár. 
  
V. Simu přednesl požadavek některých extraligových klubů, aby byla dána možnost 
angažovat i zahraniční rozhodčí na utkání nejvyšších soutěží. KR tuto možnost podporuje 

vycházeje z praxe v uplynulém ročníku při obsazování rozhodčích, kdy v určitých situacích 
docházelo k delegacím na specifická utkání stejnými rozhodčími opakovaně. 
Velmi přístupnou variantou se jeví angažování mezinárodních rozhodčích ze Slovenska a 

naopak. Zástupci SZH s tímto postupem souhlasí a jsou připraveni jej uvést do praxe. 
V soutěžích WHIL byla možnost zapracována do rozpisu 17/18, pro soutěže extraligy je nutné 
vytvořit přesný legislativní rámec zahrnující veškerá pravidla pro takovouto výměnu 

rozhodčích, s předjednáním se zástupci EL klubů. 
 

Soutěžní komise (J. Žďárský, J. Konečný) 

J. Konečný předložil ke schválení žádost o přijetí nového klubu Házená Paskov, z.s. do ČSH. 

Dlouholetý člen ČSH Orel Paskov řeší reorganizaci celé jednoty.  

Exekutiva ČSH jednohlasně schvaluje přijetí klubu Házená Paskov, z.s. (IČO 06004334) do 

ČSH. 

 

Dále seznámil Exekutivu s nastavením a rozlosováním soutěží mužské i ženské složky pro 

ročník 2017 – 2018 . Bohužel i letos již jedno přihlášené družstvo dorostu oznámilo 

odstoupení. 

Po zevrubném představení jednotlivých rozpisů a krátké diskusi (připomínky p.Simu) 

Exekutiva schválila hlasováním tyto vnitřní předpisy ČSH:  

- Rozpis soutěží řízených ČSH pro ročník 2017-18 

- Rozpis Extraligy ČSH pro ročník 2017-18 

- Reglement WHIL, Rozpis WHIL pro ročník 2017-18 

- Rozpis Českého poháru pro ročník 2017-18 

 PRO návrh: 6, PROTI návrhu: 0 

 

 Pravidlo o omezení vstupu na hrací plochu pro ošetřované hráče bude od 1. 9. 2017 

aplikováno ve všech soutěžích řízených ČSH 

 

J.Konečný informoval o aktuálním stavu implementace nového informačního systému 

(náhrada back-endu handball-netu) i webového rozhraní (po odchodu D.Novotného řeší 

A.Vejrostová).  
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Postup implementace samotného informačního systému („Membery“) se společností 

Unionsoft by sice umožnil spuštění jádra nového systému před zahájením nového ročníku, ale 

absence webového rozhraní by neumožnila ho využívat. 4 možné varianty dalšího postupu 

vycházejí především z časového tlaku a možností zapojení dodavatelů webového řešení (ČP, 

LeClavera, UnionSoft, někdo další). 

Exekutiva rozhodla odložit nasazení nového IS v ČSH s důrazem na zaručenou kvalitu řešení 

a minimalizaci rizik. Jednání s ČP svolá osobně prezident R.Bendl, následně bude řešen výběr 

dodavatele nového webu v návaznosti na implementaci IS  Membery.  

Trenérsko-metodická komise (J.Bělka písemně v nepřítomnosti) 

-          30. 5. 2017 proběhla schůzka se zástupci ze Slovenského svazu házené 

ohledně přípravy uspořádání společné licence „Master Coach (MC)“. 
Navržen je modulový systém se 4 bloky, povinný objem 160 výukových hodin, které 
se rozdělí na čtyři části po 40ti hodinách. Obecné části se odučí na univerzitách 

v Praze, Bratislavě a Olomouci. Speciální házenkářská část bude ve stejných městech, 
ale navíc přibude Konference mládeže, se kterou se počítá jako jednou z bloků výuky. 
Předběžné termíny jednotlivých bloků: 1, 12-14.1. 2018, Morava, 2, 22-24.6. 2018, 
Praha, 3, srpen 2018, Bratislava, 4, 14-16.12. 2018, Olomouc. 

Do konce srpna bude vytvořena nabídka a obsah kurzu, podmínky účasti a finanční 
podmínky s předpokladem uzávěrky přihlášek v září. 
-          na licenci B je přihlášeno přibližně 30 trenérů a na licenci A je přihlášeno cca. 

25 trenérů - licence se uskuteční ve spolupráci s FTK UP v Olomouci 
-          na licenci C v Plzeňském kraji se přihlásilo cca. 50 trenérů, z kapacitních 
důvodů bude uskutečněno ve 2 termínech(září-listopad), aby byla mohla být udržena 

kvalita výuky 
-          v rámci projektu „Hodina pohybu navíc“ probíhá spolupráce v oblasti 
přednášek (p. Bělka, p. Salák, p. Augustýn) pro učitele a vychovatele, pomáháme 

s organizací při zajištění seminářů. V tomto projektu se rozjíždí semináře pro učitele a 
lektory ze svazů, kteří budou školit na seminářích učitele/ky a vychovatelky prvního 
stupně, jak správně postupovat při výuce sportovních her, kde je i házená. V srpnu 

proběhne školení, kterého by se měli účastnit trenéři RHC a stali se tak školiteli 
v rámci projektu „HPN“ a měli jsme pokryté všechny kraje odborníky z házené. 

 

 

 

 

7.)   Důležité informace prezidenta ČSH 

 

- Předseda Rady ČSH požádal dne 29.6 o společné jednání s Exekutivou ČSH – Exekutiva 

navrhuje termín 2. 9. v Praze. 

- Exekutiva schválila rozdělení odměn oběma reprezentacím za postup na MS a ME. 

- Exekutiva vzala na vědomí rezignaci člena Exekutivy Mgr. Daniela Novotného, a to ke dni 

11. 6. 2017. 

- Prezident ČSH komplexně zhodnotil Handball Day a jeho pozitivní dopad na další 
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spolupráci se současnými a potencionálními obchodními partnery. 

- Prezident informoval o odchodu J. Vtípila, specialisty komunikace, ke dni 31. 8. 2017  

 

8.) Různé 

 
- Předpokládaný termín jednání Rady je 2.9. od 10:30 v Praze. 

- Další zasedání Exekutivy se uskuteční  1. 9. od 14:00 v Praze. 

 

 
Zapsala:  Martina Mrkvičková, v Praze dne 29. 6. 2017. 

Schválil: Radek Bendl 

 

 

 


